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Onderwerp :  stand van zaken doelmatigheidsonderzoek

Aanleiding
In deze notie informeer ik u over de stand van zaken ten aan zien van het doelmatigheidsonderzoek
voor de Utrechtse jeugdzorg

Doelmatigheidsonderzoek.
Er zijn in totaal vijf bureaus benaderd met het verzoek te offreren. Ik heb besloten dat het
Adviesbureau Lysias Consulting Group het doelmatigheidsonderzoek in de Utrechtse jeugdzorg gaat
uitvoeren. Het bureau zal deze maand starten met het doelmatigheidsonderzoek conform de
opdrachtformulering (zie bijlage).
Het centrale uitgangspunt is dat het onderzoek tot een helder inzicht moet leiden van de
daadwerkelijke doelmatigheid van de Utrechtse jeugdzorg, de knelpunten die zich voordoen en de
eventuele oplossingen die er zijn om deze knelpunten aan te pakken.
Daarnaast zal Lysias een financiële doorrekening maken van knelpunten en oplossingsrichtingen op
basis van goede aannamen en “educated guesses”. Tegen de achtergrond van het bestuursakkoord
financieel kader  wet op de jeugdzorg heeft de provincie een belangrijk onderhandelingsdocument in
handen, als zij naast inzicht in de doelmatigheid van de keten ook een financiële kwantificering kan
overleggen aan de rijksoverheid.

Bovengenoemde procedure is een eerste stap in het doelmatigheidsonderzoek. Een tweede stap zou
gezet kunnen worden wanneer de uitkomst van het doelmatigheidsonderzoek aanleiding geeft tot een
nadere analyse (op een onconventionele manier) van de jeugdzorg door een buitenstaander van de
sector jeugdzorg. Wanneer tot deze tweede stap wordt over gegaan dan zou in overleg de
mogelijkheden van extra kosten van een dergelijke analyse besproken moeten worden.

Uitvoering
Er wordt momenteel een klankbordgroep ingericht met hierin  vertegenwoordigers van instellingen uit
de Utrechtse jeugdzorg om op deze manier het onderzoek te begeleiden. De opdrachtgever voor dit
onderzoek is de provincie en zij stuurt het onderzoek aan.
Het onderzoek wordt afgerond in juli 2006.


